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Seidlova cesta 1, 8000 Novo mesto 
 

 
Občinski svet 

Številka:  900-0011/2023 – 1 (413)                     
Datum:  13. 10. 2023 
 

Z A P I S N I K  
 

8. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  
ki je bila v četrtek, 5. oktobra 2023, ob 16. uri, v sejni dvorani Mestne občine  

Novo mesto, Glavni trg 7, Novo mesto 
 
 
8. redno sejo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je pričel in vodil mag. Gregor 
Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ki je na začetku pozdravil članice in člane 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto ter vse prisotne na seji.  
 

Ugotovitev števila navzočih 
 

Župan je obvestil Občinski svet, da sta svojo odsotnost s seje opravičila svetnika Peter 
Kostrevc in Srečko Vovko ter da nihče izmed svetnikov ni najavil zamude na sejo.  
 
V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo 
mesto je župan ob 16.05 uri ugotovil, da je na seji prisotnost z glasovalno napravo potrdilo 26 
članic in članov Občinskega sveta, da je Občinski svet sklepčen ter da lahko nadaljuje z delom 
in odločanjem.  
 
Naknadno sta se seje udeležila svetnika dr. Janez Povh (ob 16.08 uri) ter Matjaž Pavlin (ob 
16.10 uri), na seji pa je bilo dejansko prisotnih 28 članic in članov Občinskega sveta. 
 
a) Prisotne članice in člani občinskega sveta: 
Helena Brulc, dr. Vida Čadonič Špelič, Marko Dvornik, Eva Filej Rudman, Boštjan Grobler, 
Andrej Kastrevec, Bojan Kekec, Martin Kobe, Primož Kobe, Jasna Kos Plantan, Urška 
Kovačič, Urban Kramar, Tomaž Levičar, Uroš Lubej, Slavko Matko, Silvo Mesojedec, Rok 
Mežnar, Žiga Papež, dr. Janez Povh, Matjaž Pavlin, Renata Pavlin, Duško Smajek, Matija 
Škof, Sara Tomšič, Vesna Vesel, Jiří Volt, mag. Adolf Zupan in Maja Žunič Fabjančič. 
 
b) Odsotna člana Občinskega sveta:  
Peter Kostrevc in Srečko Vovko.  
 
c) Prisotni predstavniki občinske uprave:  

- mag. Gregor Macedoni, župan, 
- dr. Jana Bolta Saje, direktorica Občinske uprave,  
- dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj, 
- Tina Hadžič, vodja Oddelka za premoženjsko pravne zadeve,  
- Mojca Lenassi Malnarič, vodja Pravne službe Skupne občinske uprave občin 

Dolenjske, 
- Mojca Tavčar, vodja Oddelka za okolje in prostor, 
- Emina Vrbetić, vodja Oddelka za promet in mobilnost,  
- Maja Gorenc, Urad za finance in splošne zadeve, 
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- Tomaž Praznik, Oddelek za okolje in prostor, 
- Luka Rems, Oddelek za premoženjske zadeve,  
- Saša Sršen, Kabinet župana,   
- Aleš Šurla, Razvojno projektna pisarna,   
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve ter 
- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 

 
d) Ostali prisotni:  

- Nika Miletič, GPI d.o.o. (pri 5. točki dnevnega reda), 
- Ksenija Avsec, GPI d.o.o. (pri 5. točki dnevnega reda),  
- Marjetka Kastrevc, predsednica Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto (pri 

15. točki dnevnega reda) ter 
- predstavniki medijev.  

 
Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani Mestne 
občine Novo mesto.  
 
Župan je obvestil Občinski svet, da so bila naknadno na spletni strani pred sejo objavljena še 
naslednja gradiva: 

- amandma župana k predlogu Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto,  

- dopolnitev in sprememba gradiva pri predlogu Sklepa o določitvi cen programov in 
rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s koncesijo Mestne občine Novo mesto, 

- poročilo o sanaciji Olimpijskega centra v Češči vasi,  
- poročila delovnih teles, 
- poročilo župana ter  
- odgovori na svetniške pobude in vprašanja. 

Pred sejo je bil na klop posredovan:     
- čistopis predloga dnevnega reda 8. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 

 
 

Določitev dnevnega reda 
 
I. 

Umik točk z dnevnega reda 
 
Župan in svetniki v skladu s 3. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto niso imeli predlogov za umik točk z dnevnega reda 8. seje Občinskega 
sveta Mestne občine novo mesto. 
 

II. 
Razširitev dnevnega reda 

 
Župan in svetniki v skladu s 4. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto niso imeli predlogov za razširitev dnevnega reda 8. seje Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto.  
 

III. 
Celotni dnevni red 

 
V skladu s 5. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
je župan, mag. Gregor Macedoni, predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti ter 
pozval svetnike k razpravi o dnevnem redu 8. seje.  
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Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 123 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana določil naslednji 
 
 

d n e v n i   r e d  
8. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
2. Potrditev zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto  
3. Predlog Odloka o turističnem vodenju na turističnem območju Dolenjska -  druga 

obravnava  
4. Usklajeni predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem 

načrtu poslovno-stanovanjske gradnje v Dolenjih Kamencah – druga obravnava  
5. Usklajeni predlog  Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Graben/2 

– druga obravnava  
6. Usklajeni predlog Odloka o  spremembah in dopolnitvah Odloka o Zazidalnem 

načrtu Podbreznik – druga obravnava  
7. Predlog Odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto – prva obravnava  
8. Predlog Odloka o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne 

elektrarne na površinah in objektih Mestne občine Novo mesto« - prva obravnava 
9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ulicah v Novem mestu – 

prva obravnava - predlog za skrajšani postopek  
10. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega 

sklada Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 
11. Predlog Odredbe o spremembah in dopolnitvah Odredbe o izvedbenih aktih k 

Odloku o ureditvi cestnega prometa v Mestni občini Novo mesto  
12. Predlog Sklepa o določitvi cen programov in rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s 

koncesijo Mestne občine Novo mesto  
13. Letni program športa v Mestni občini Novo mesto za leto 2024 
14. Premoženjsko – pravne zadeve  

14.1  Soglasje k osnutkom besedil pravnih poslov – predpogodba oziroma dogovor   
za nakup nepremičnin ter prodajni pogodbi k tej predpogodbi za nakup 
nepremičnin – nakup stanovanj, ki so v lasti družbe Zarja d.o.o. Novo mesto  

14.2 Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega    
pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

14.3 Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega  
pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

15. Gradivno Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto   
15.1  Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu pravilnosti poslovanja KS Otočec 

v letu 2022 
15.2 Poročilo o opravljenem nadzoru nad poslovanjem zavoda Knjižnica Mirana 

Jarca v letu 2022 
 16. Kadrovske zadeve 

16.1 Predlog sklepa o imenovanju članov Občinske volilne komisije Mestne 
občine Novo mesto    

16.2 Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega 
zavoda Gasilsko-reševalni center Novo mesto   
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16.3 Predlog sklepa o imenovanju dodatnih predstavnikov Mestne občine Novo 
mesto v svet zavoda Javnega lekarniškega zavoda Dolenjske lekarne Novo 
mesto  

16.4 Predlog sklepa o imenovanju kandidatov za predstavnike javnosti v senatih 
za reševanje pritožb zoper delo policistov  

17.  Poročilo župana 
  18.  Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta 

(26 ZA, 0 PROTI) 
 

IV. 
Skrajšani postopek 

 
Župan je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
predlagal skrajšani postopek za obravnavo 9. in 10. točke dnevnega reda: 
9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ulicah v Novem mestu 

– prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
10. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega 

sklada Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek. 

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
 

 
S K L E P, št. 124 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto na predlog župana sprejel 
 
 

S k l e p  
o sprejemu odloka po skrajšanem postopku 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo obravnaval gradivo pod 9. in 10. točko: 
9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ulicah v Novem mestu 

– prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
10. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega 

sklada Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek 

po skrajšanem postopku. 
 (23 ZA, 0 PROTI) 

 
V. 

Združitev obravnave točk 
 

Župan je v skladu s 34. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
predlagal združitev obravnave za naslednji podtočki:  
15.1 Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu pravilnosti poslovanja KS Otočec 

v letu 2022 
15.2 Poročilo o opravljenem nadzoru nad poslovanjem zavoda Knjižnica Mirana 

Jarca v letu 2022 
dnevnega reda 8. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
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Ker ni bilo nasprotovanj s strani svetnikov, je župan, mag. Gregor Macedoni, prešel h 
glasovanju o združitvi obravnave podtočk dnevnega reda 8. seje Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 34. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto na predlog župana ter brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 125 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo združil obravnavo za naslednji podtočki: 

15.1 Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu pravilnosti poslovanja KS 
Otočec v letu 2022 

15.2 Poročilo o opravljenem nadzoru nad poslovanjem zavoda Knjižnica Mirana 
Jarca v letu 2022 

dnevnega reda 8. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
(23 ZA, 0 PROTI) 

 
 

 
 

K 2. točki 
Potrditev zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
Predlog zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne, 
10. 7. 2023, je bil objavljen na spletni strani mestne občine.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave na predlog predsedujočega sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 126 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je  

 
p o t r d i l 

zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, 
ki je bila dne 10. 7. 2023, v predlagani vsebini.  

(27 ZA, 0 PROTI) 
 

 
 
 

K 3. točki 
Predlog Odloka o turističnem vodenju na turističnem območju Dolenjska 

- druga obravnava 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o turističnem vodenju 
na turističnem območju Dolenjska v drugi obravnavi, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za gospodarstvo ter 
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- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik.   

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali pristojni 
delovni telesi. 
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta  
obravnavali predlog Odloka o turističnem vodenju na turističnem območju Dolenjska v drugi 
obravnavi. 
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo ter 
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 127 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K 
 o turističnem vodenju na turističnem območju Dolenjska 

v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  
(28 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 4. točki 
Usklajeni predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu 

poslovno – stanovanjske gradnje v Dolenjih Kamencah – druga obravnava  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali usklajeni predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu poslovno – stanovanjske gradnje v 
Dolenjih Kamencah – druga obravnava, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  
- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali pristojni 
delovni telesi Občinskega sveta.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavali Usklajeni predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem 
načrtu poslovno – stanovanjske gradnje v Dolenjih Kamencah – druga obravnava. 
 
Poročili delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
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- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 128 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in sprejel 
 

usklajeni predlog odloka 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o Zazidalnem načrtu poslovno-stanovanjske 

gradnje v Dolenjih Kamencah 
v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  

(24 ZA, 0 PROTI) 
 

 
 
 

K 5. točki 
Usklajeni predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

Graben/2 – druga obravnava  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali usklajeni predlog Odloka o 
Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Graben/2 – druga obravnava, in sicer:  

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- poročilo s seje Odbora za gospodarstvo.  

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali pristojni 
delovni telesi Občinskega sveta.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavali usklajeni predlog Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Graben/2 
– druga obravnava. 
 
Poročili delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
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S K L E P, št. 129 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in sprejel 
 

usklajen predlog Odloka 
o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Graben/2 

v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  
(26 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 6. točki 
Usklajeni predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o Zazidalnem načrtu 

Podbreznik – druga obravnava  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v pentajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali usklajeni predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o Zazidalnem načrtu Podbreznik – druga obravnava, in 
sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  
- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali pristojni 
delovni telesi Občinskega sveta.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 
delovnih teles, ki sta obravnavali usklajeni predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o Zazidalnem načrtu Podbreznik – druga obravnava. 
 
Poročili delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 

 
S K L E P, št. 130 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in sprejel 

 
usklajeni predlog Odloka 

o spremembah in dopolnitvah Odloka o Zazidalnem načrtu Podbreznik 
v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  

(26 ZA, 0 PROTI) 
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K 7. točki 
Predlog Odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto – prva obravnava 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o občinskih cestah v 
Mestni občini Novo mesto – prva obravnava, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  
- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 

 
Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 
delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo 
mesto – prva obravnava. 
 
Poročili delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 

 
S K L E P, št. 131 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto 

v prvi obravnavi v predloženi vsebini.  
(27 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 8. točki 
Predlog Odloka o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne 

na površinah in objektih Mestne občine Novo mesto« - prva obravnava  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o javno-zasebnem 
partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne na površinah in objektih Mestne občine 
Novo mesto« - prva obravnava, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  
- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 

 
Uvodno obrazložitev pri tej točki sta podala Aleš Šurla, Razvojno projektna pisarna ter župan, 
mag. Gregor Macedoni.   
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V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 
delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo 
projekta »Sončne elektrarne na površinah in objektih Mestne občine Novo mesto« - prva 
obravnava. 
 
Poročili delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet (odbor 
podpira in predlaga Občinskemu svetu Mestne občine Novo mesto, da na podlagi 2. 
odstavka 86. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto sprejme 
predlog odloka, t.j. prvo in drugo obravnavo, na isti, 8. seji Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto) ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik (komisija podpira in 
predlaga Občinskemu svete Mestne občine Novo mesto, da sprejme Odlok o javno-
zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne na površinah in objektih 
Mestne občine Novo mesto” v prvi in drugi obravnavi na isti seji).  

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 
Pri tej točki so razpravljali: Matija Škof (v Gibanju Svoboda so naredili razpravo s strokovnjaki 
s področja energetike, ki v celoti podpirajo ta odlok; verjamejo, da bo razpis omogočil več 
ponudnikom, da se prijavijo in bo občina na ta način lahko dobila kvalitetnega izvajalca), dr. 
Janez Povh (vprašanje, kateri inštrument bo uporabljen za sofinanciranje te investicije; 
opozoril, da z vidika razvoja to ni najbolj razvojni projekt, dodano vrednost je potrebno 
generirati še na drugih področjih), Marko Dvornik (pohvala pripravljalcem gradiva; podpora 
odloku, ki je zelo zaščitniški do občinskih financ in je zasebni partner tisti, ki prevzame levji 
delež tveganj; sončna energija ni samooskrbna, če 80% časa potrebuje plin za nadomeščanje 
tega vira), Sara Tomšič (pohvala pripravljenemu gradivu; informacija za odločanje je celovita; 
vprašanje, ali je vložek občine 60% ali 100% ter na katerem programu za naslednje leto se 
bodo vzela ta sredstva) ter Tomaž Levičar (na Odboru za okolje, prostor in komunalo in promet 
so bila izpostavljena vprašanja: umestitev sončnih elektrarn na stavbe pod spomeniškim 
varstvom, tehnično vprašanje izvedbe, nevarnost požarov na sončnih elektrarnah, vprašanje 
glede skupnostnih elektrarn občanov ter predlog, da bi občina preverila potrebe po energiji tudi 
pri ostalih novomeških subjektih; vprašanje, kaj pomeni tveganje projektiranja – kdo bo 
pripravil projektno nalogo).  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog delovnih teles ter predlagatelja po 
zaključeni razpravi sprejel proceduralni 
 
 

 
S K L E P, št. 132 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi drugega odstavka 86. člena 
Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto (DUL, št. 8/17 in 10/18) na 8. 
redni seji dne 5. 10. 2023 združil prvo in drugo obravnavo predloga Odloka o javno-
zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne na površinah in objektih 
Mestne občine Novo mesto«. 

(25 ZA, 0 PROTI) 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po sprejetem proceduralnem sklepu sprejel  
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S K L E P, št. 133 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K  
o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne na površinah in 

objektih Mestne občine Novo mesto« v združeni prvi in drugi obravnavi. 
(26 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 9. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ulicah v Novem mestu – prva 

obravnava – predlog za skrajšani postopek  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ulicah v Novem mestu - prva obravnava – predlog za skrajšani postopek, 
in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  
- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 

 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikoma 
delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ulicah 
v Novem mestu - prva obravnava – predlog za skrajšani postopek. 
 
Poročili delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 
Pri tej točki so razpravljali: Uroš Lubej (nasprotuje skrajšanemu postopku, ker ne gre za majhno 
spremembo; v svetniški skupini so zadržani glede poimenovanja glede na to, kar je običajna 
praksa pri mostovih, in sicer, da se uporabljajo krajinska imena ali imena lokacij, kamor mostovi 
vodijo; obstaja že nekaj poimenovanj po Leonu Štuklju in je potrebno paziti, da se posamezna 
lokacija ali objekt ne razvrednoti, če se isto ime podvaja pri več objektih; prav tako že obstaja 
sprehajališče Primičeve Julije, podpirajo pa prisotnost ženskih imen; pohvalno je vključevanje 
občanov pri izbiri imen, potrebno pa bi bilo vključiti tudi stroko), Primož Kobe (na Odboru za 
okolje, prostor, komunalo in promet so sprva izrazili pomislek glede imen, in sicer v tem smislu, 
da bi bila bolj primerna krajevna imena, vendar so na koncu ugotovili, da so predlagana imena 
prava imena), Tomaž Levičar (izpostavil, da bi bilo potrebno pri izbiri imen vključiti tudi stroko, 
kot npr. Komisijo za spominska obeležja, ki bi obravnavala takšne obeležitve na strokoven 
način; nekatera sprehajališča so v preteklosti že dobila imena, vendar pa ni označb, zato 
predlaga, da se označbe umesti v prostor) in Jiří Volt (predlog, da se Štukljevo brv bolj 
interaktivno označi s kakšno tablo ipd.). 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  
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S K L E P, št. 134 
 
I. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o ulicah v Novem mestu 

v prvi obravnavi v predloženi vsebini.  
(27 ZA, 0 PROTI) 

 
II. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K  
o spremembah in dopolnitvah Odloka o ulicah v Novem mestu  

v drugi obravnavi v predloženi vsebini.  
(26 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 10. točki 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada 

Mestne občine Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še amandma župana k predlogu odloka ter poročila s sej delovnih teles, ki so 
obravnavala predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Novo mesto - prva obravnava – predlog za skrajšani postopek, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za gospodarstvo,  
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  
- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 

 
Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan po uvodni obrazložitvi dal besedo predsednikom 
delovnih teles, ki so obravnavala predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto - prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek. 
 
Poročila delovnih teles so podali: 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo,  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
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S K L E P, št. 135 
 
I. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

A m a n d m a 
k predlogu Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega 

sklada Mestne občine Novo mesto 
 

V predlogu Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada 
Mestne občine Novo mesto se 1. člen spremeni tako, da se glasi:  
 
»1. člen  
Drugi in tretji odstavek 7. člena Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada 
Mestne občine Novo mesto (Uradni list RS, št. 81/22) se spremenita tako, da se glasita:  
»(2) Namensko premoženje javnega sklada je premoženje, ki ga javni sklad uporablja za 
uresničevanje namena iz 5. člena tega odloka. Vrednost namenskega premoženja znaša 
4.512.606,38 EUR in se vpiše v sodni register. Seznam nepremičnin, ki predstavljajo 
namensko premoženje javnega sklada, je kot Priloga 1 sestavni del tega odloka.  
(3) Namensko premoženje iz prejšnjega odstavka so namenska sredstva ustanoviteljice 
v obliki nepremičnin.«.«.  
 
Priloga 1 iz 2. člena predloga Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto se spremeni tako, da se glasi:  
 
»PRILOGA 1  

Tabela A – 
posamezni 
deli 
stavbe: 
Zaporedna 
številka  

Opis  ID znaki  Naslov  Neto 
površina v 
m2  

Tržna 
vrednost v 
EUR  

1  Stanovanje  1484-728-1  Ulica Slavka 
Gruma 66, 
8000 Novo 
mesto  

54,00  88.890,48  

2  Stanovanje  1456-640-2  Jerebova 
ulica 16, 
8000 Novo 
mesto  

68,60  107.787,06  

3  Stanovanje  1456-404-70  Mestne njive 
10, 8000 
Novo mesto  

53,30  100.412,40  

4  Stanovanje  1455-977-18  Vavpotičeva 
ulica 5, 8000 
Novo mesto  

85,00  132.262,55  

5  Stanovanje  1455-977-15  Vavpotičeva 
ulica 5, 8000 
Novo mesto  

87,70  126.074,01  

6  Stanovanje  1455-977-14  Vavpotičeva 
ulica 5, 8000 
Novo mesto  

79,60  116.851,21  

7  Stanovanje  1455-989-2  Vavpotičeva 
ulica 3, 8000 
Novo mesto  

102,60  141.417,68  
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8  Stanovanje  1455-988-25  Vavpotičeva 
ulica 1, 8000 
Novo mesto  

92,70  141.235,87  

9  Stanovanje  1455-988-24  Vavpotičeva 
ulica 1, 8000 
Novo mesto  

76,30  112.982,75  

10  Stanovanje  1455-988-23  Vavpotičeva 
ulica 1, 8000 
Novo mesto  

103,70  142.550,17  

11  Stanovanje  1483-1508-1  Smrečnikov
a ulica 8, 
8000 Novo 
mesto  

97,30  138.314,87  

12  Stanovanje  1483-8-7  Smrečnikov
a ulica 2, 
8000 Novo 
mesto  

54,40  98.207,78  

13  Stanovanje  1483-8-1(*)  Smrečnikov
a ulica 2, 
8000 Novo 
mesto  

117,00  186.982,38  

14  Stanovanje  1483-471-5  Kandijska 
cesta 42, 
8000 Novo 
mesto  

85,50  141.900,08  

15  Stanovanje  1483-471-1  Kandijska 
cesta 42, 
8000 Novo 
mesto  

85,40  141.760,58  

16  Stanovanje  1483-461-1  Kandijska 
cesta 46, 
8000 Novo 
mesto  

85,40  141.760,58  

17  Stanovanje  1456-81-9  Kočevarjeva 
ulica 10B, 
8000 Novo 
mesto  

42,70  90.464,22  

18  Stanovanje  1456-81-5  Kočevarjeva 
ulica 10B, 
8000 Novo 
mesto  

42,70  90.464,22  

19  Stanovanje  1456-53-3  Kočevarjeva 
ulica 10A, 
8000 Novo 
mesto  

63,40  136.623,20  

20  Stanovanje  1456-53-18  Kočevarjeva 
ulica 10A, 
8000 Novo 
mesto  

38,00  85.082,38  

21  Stanovanje  1456-53-13  Kočevarjeva 
ulica 10A, 
8000 Novo 
mesto  

61,80  133.124,00  
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V predlogu Sklepa o povečanju namenskega premoženja Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Novo mesto se v prvem odstavku znesek »1.698.805,52 EUR« 
nadomesti z zneskom »188.128,06 EUR«.  
 
V drugem odstavku predloga Sklepa o povečanju namenskega premoženja Javnega 
stanovanjskega sklada Mestne občine Novo mesto se črtajo prva do petnajsta alineja. 

(28 ZA, 0 PROTI) 
 
I. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 

Novo mesto v prvi obravnavi z upoštevanjem amandmaja iz I. točke.   
(28 ZA, 0 PROTI) 

 
II. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K  
o spremembah Odloka o ustanovitvi Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 

Novo mesto v drugi obravnavi z upoštevanjem amandmaja iz I. točke.   
(26 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 11. točki 
Predlog Odredbe o spremembah in dopolnitvah Odredbe o izvedbenih aktih k Odloku 

o ureditvi cestnega prometa v Mestni občini Novo mesto  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je obravnavalo 
predlog Odredbe o spremembah in dopolnitvah Odredbe o izvedbenih aktih k Odloku o ureditvi 
cestnega prometa v Mestni občini Novo mesto. 

 
Kratko uvodna obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsedniku delovnega telesa, ki je 
obravnavalo predlog Odredbe o spremembah in dopolnitvah Odredbe o izvedbenih aktih k 
Odloku o ureditvi cestnega prometa v Mestni občini Novo mesto. 
 
Poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet je podal Tomaž Levičar, 
predsednik odbora.  
 
Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 
in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki so razpravljali: Matija Škof (predlog, da se parkirnina v parkirni hiši Novi trg v 
mestnem jedru ponoči zniža, zato podpira predlog odredbe), Tomaž Levičar (glede ureditve 
prometnega režima ob OŠ Grm je potrebno v šolskih prometnih konicah vzpostaviti režim, ki 
bo omogačal brezplačno začasno parkiranje, v vmesnem času pa KS Grm predlaga, da bi vsaj 
prva ura bila brezplačna; šola in KS predlagata, da se prostor okoli šole celovito obravnava) in 
Boštjan Grobler (za vse učitelje pri OŠ Grm je zagotovljeno brezplačno parkirišče).  
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Na vprašanja in pripombe iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni.   
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 136 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D R E D B O 
o spremembah in dopolnitvah Odredbe o izvedbenih aktih k Odloku o ureditvi 

cestnega prometa v Mestni občini Novo mesto. 
(25 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 12. točki 
Predlog Sklepa o določitvi cen programov in rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s 

koncesijo Mestne občine Nvo mesto  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še dopolnitev in sprememba gradiva ter poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali  
predlog Sklepa o določitvi cen programov in rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s koncesijo 
Mestne občine Novo mesto, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter   
- poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti.  

 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podala podžupanja, Sara Tomšič. 
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavali predlog Sklepa o določitvi cen programov in rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s 
koncesijo Mestne občine Novo mesto. 
 
Poročili delovnih teles sta podali: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter   
- dr. Vida Čadonič Špelič, predsednica Odbora za družbene dejavnosti.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki so razpravljali: Silvo Mesojedec (naša država je čedalje bolj mačehovska do mladih 
družin in do otrok; ne more se strinjati, da se tako podlega državni politiki in bo glasoval proti 
predlogu sklepa), Andrej Kastrevec (občinski svet je že spomladi glasoval o dvigu cen na vseh 
področjih, iz tega je razvidno, da država ni zagotovila dodatnih sredstev za povečanje plač; 
zanima ga, ali ni nobenega mehanizma, da bi se sredstva počrpala iz državnega proračuna;  
na vidiku je nov plačni sistem in se bodo zelo povečale plače v javnem sektorju, zato ga 
zanima, ali bo ponovno potrebno obravnavati podražitve cen vrtcev iz tega razloga), dr. Janez 
Povh (podpira predlog sklepa; vznemirja pa ga, da se postavlja okvir, ki bo še naprej silil vrtce 
v poslovanje z minusom, s čimer se ne strinja), Uroš Lubej (svetniška skupina Solidarnost 
nasprotuje letos že drugemu dvigu cen vrtcev; skupaj gre letos že za več kot 20 % podražitev, 
čeprav nobena inflacija in dvig plač v zadnjem obdobju nista bili tako visoki; pri prvi podražitvi 
so tri svetniške skupine predlagale, da se dvigne popust, ki ga občina omogoča staršem, sicer 
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tokrat niso šli v to akcijo, je pa tak predlog še vedno na mizi; menijo, da bi bilo prav, da bi 
občina prevzela malo večji del bremena), dr. Vida Čadonič Špelič (podpora predlogu sklepa, 
ker drugače ne gre; v začetku leta so poslanci v Državnem zboru dvema odboroma predlagali, 
da naj država pomaga kriti materialne stroške šol in vrtcev in da naj v povprečnini upošteva 
zadnji dvig plač vzgojiteljic; odbor za šolstvo je tak sklep izglasoval, vendar je sklep za državo 
ostal mrtva črka na papirju; meni, da je potrebno pri pogajanjih za povprečnino državi povedati, 
da svetniki pričakujejo, da bo povišanje cen vrtcev vplivalo na dvig povprečnine; ni prav, da 
vrtci, vzgojiteljice in svetniki prevzamejo breme države nase), Jiří Volt (osebno ni vesel, da 
prihaja do podražitve, vendar je potrebno ukrepati, če so stroški višji, zato predlog sklepa 
podpira in čestita občini za hitro ukrepanje) ter Sara Tomšič (vrtci so eden izmed zadnjih 
sistemov, kjer država ne pokriva direktno stroškov dela in meni, da se mora to sistemsko 
spremeniti; z vidika gospodarnosti je potrebno razmisliti o višini popustov za občane in kakšna 
naj bo cena vrtcev; podpira predlagano zvišanje). 
 
Z repliko je sodeloval dr. Janez Povh (podpira dvig cene, vendar predlaga, da se naj model 
cene oblikuje tako, da bodo vrtci normalno pozitivno poslovali in da na koncu leta ne bo 
potrebno pokrivati minusa iz proračunskega denarja).  
 
Na vprašanja in pripombe iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni.   
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 137 
 
1.  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o določitvi cen programov in 
rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s koncesijo Mestne občine Novo mesto v predlagani 
obliki, in sicer se cene programov zvišajo v višini 5,5 %. 
 

2. 
Cene programov in rezervacij v javnih vrtcih in vrtcih s koncesijo Mestne občine Novo 
mesto se obračunavajo in uskladijo praviloma enkrat letno.  

(22 ZA, 4 PROTI) 
 
 
 
 

K 13. točki 
Letni program športa v Mestni občini Novo mesto za leto 2024 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je obravnaval predlog Letnega 
programa športa v Mestni občini Novo mesto za leto 2024. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je gradivo podrobno obravnavalo pristojno 
delovno telo.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo dr. Vidi Čadonič Špelič, predsednici 
Odbora za družbene dejavnosti, ki je obravnaval predlog Letnega programa športa v Mestni 
občini Novo mesto za leto 2024. 
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Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 
in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki sta razpravljala mag. Adolf Zupan (prejel je pripombe in pobude, da je potrebno za 
skupino starejših nameniti več sredstev, ker so potrebe bistveno večje in prosi, da se to pri 
novem programu upošteva) in Žiga Papež (pohvale pripravljalcem letnega programa športa; 
naprej pa je potrebno spremljati ključne kazalnike napredka in opravljati revizije, zato predlog, 
da se to čimprej implementira).  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 138 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

sprejme 
Letni program športa v Mestni občini Novo mesto za leto 2024. 

(27 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 14. točki 
Premoženjsko – pravne zadeve 

 
K 14.1. točki 

Soglasje k osnutkom besedil pravnih poslov – predpogodba oziroma dogovor za 
nakup nepremičnin ter oridajni pogodbi k tej predpogodbi za nakup nepremičnin – 

nakup stanovanj, ki so v lasti družbe Zarja d.o.o. Novo mesto  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog soglasja k osnutkom besedil 
pravnih poslov, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podala Tina Hadžič, vodja Oddelka za premoženjsko 
pravne zadeve.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavali predlog soglasja k osnutkom besedil pravnih poslov. 
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
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S K L E P, št. 139 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto soglaša z osnutkom besedila Predpogodbe 
oziroma dogovora za nakup nepremičnin, št. 478-205/2023-4, ki jo Mestna občina Novo 
mesto načrtuje skleniti z družbo Zarja d.o.o. Novo mesto. 
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto soglaša z osnutkom besedila Prodajne 
pogodbe k predpogodbi oziroma dogovoru za nakup nepremičnin, št. 478- 205/2023-9, 
ki jo Mestna občina Novo mesto načrtuje skleniti z družbo Zarja d.o.o. Novo mesto.  
 

3. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto soglaša z osnutkom besedila Prodajne 
pogodbe k predpogodbi oziroma dogovoru za nakup nepremičnin, št. 478- 205/2023-10, 
ki jo Mestna občina Novo mesto načrtuje skleniti z družbo Zarja d.o.o. Novo mesto. 

(28 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 

 
K 14.2 točki 

Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o podelitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo 
mesto, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 
sejah pristojnih delovnih teles.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavali predlog sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na 
nepremičninah v lasti Mestne občine Novo mesto.  
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
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S K L E P, št. 140 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme  

 
s k l e p 

o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam: 
- katastrska občina 1490 Težka Voda parcela 1004/59,  
- katastrska občina 1490 Težka Voda parcela 1004/60,  
- katastrska občina 1459 Herinja vas parcela 563/3,  
- katastrska občina 1459 Herinja vas parcela 540/7,  
- katastrska občina 1457 Ždinja vas parcela 1926/5,  
- katastrska občina 1456 Novo mesto parcela 474/2,  
- katastrska občina 1456 Novo mesto parcela 599/4,  
- katastrska občina 1456 Novo mesto parcela 475/4,  
- katastrska občina 1485 Gotna vas parcela 747/8,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 425/2,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 426/2,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 428/2,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 305/2,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 306/2,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 429/2,  
- katastrska občina 1454 Daljni Vrh parcela 622/2,  
- katastrska občina 1453 Zagorica parcela 1358/7,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 1406/107,  
- katastrska občina 1480 Potov Vrh parcela 1464/7,  
- katastrska občina 1501 Vinja vas parcela 1439/4,  
- katastrska občina 1460 Šentpeter parcela 67/4,  
- katastrska občina 1488 Hrušica parcela 869/21,  
- katastrska občina 1460 Šentpeter parcela 160/306,  
- katastrska občina 1460 Šentpeter parcela 160/307,  
- katastrska občina 1460 Šentpeter parcela 160/209,  
- katastrska občina 1460 Šentpeter parcela 160/205,  
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 2454/5,  
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 2318/5,  
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 2471/3,  
- katastrska občina 1479 Brusnice parcela 2474/5,  
- katastrska občina 1493 Veliki Podljuben parcela 3845,  
- katastrska občina 1487 Zajčji Vrh parcela 2323/4. 

(26 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 14.3 točki 
Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo 
mesto, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 
sejah pristojnih delovnih teles.  
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V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto. 
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 
članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 141 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

s k l e p 
o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah: 

- katastrska občina 1483 Kandija parcela 807/7,  
- katastrska občina 1457 Ždinja vas parcela 2489/2,  
- katastrska občina 1484 Šmihel pri Novem mestu parcela 1335/5,  
- katastrska občina 1484 Šmihel pri Novem mestu parcela 1335/4, 
- katastrska občina 1456 Novo mesto parcela 1804/2.  

(26 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 15. točki 
Gradivo Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto  

 
K 15.1 točki 

Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu pravilnosti poslovanja KS Otočec  
v letu 2022 

 
K 15.2 točki 

Poročilo o opravljenem nadzoru nad poslovanjem zavoda Knjižnica Mirana Jarca   
v letu 2022 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je pri določanju dnevnega reda odločil, da bo združil 
obravnavo podtočk 15.1 in 15.2.  
 
Gradivo za obe podtočki je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem 
poslovniškem roku, pred sejo pa še poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in 
finance, ki je obravnaval Poročilo o opravljenem nadzornem pregledu pravilnosti poslovanja 
KS Otočec v letu 2022 ter Poročilo o opravljenem nadzoru nad poslovanjem zavoda Knjižnica 
Mirana Jarca v letu 2022. 
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Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je gradivo podrobno obravnavalo pristojno 
delovno telo.  
 
Poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance je za obe podtočki podala 
predsednica odbora, Vesna Vesel.  
 
Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 
in članov Občinskega sveta.  
 
Pri tej točki sta razpravljala: Andrej Kastrevec (v zvezi s poročilom o opravljenem nadzornem 
pregledu pravilnosti poslovanja KS Otočec v letu 2022 predlog, da se bolje izobrazi člane 
krajevne skupnosti) in Matjaž Pavlin (predlog, da se nadzori vršijo, ko imajo mandat še aktualni 
sveti krajevnih skupnosti). 
 
Na predloge iz razprave je odgovarjala Marjetka Kastrevc, predsednica Nadzornega odbora 
Mestne občine Novo mesto.   
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi z ločenim glasovanjem 
sprejel  

 
 
 

S K L E P, št. 142 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

se seznani 
s Poročilom o opravljenem nadzornem pregledu pravilnosti poslovanja KS Otočec 

v letu 2022. 
(26 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 

S K L E P, št. 143 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

se seznani 
s Poročilom o opravljenem nadzoru nad poslovanjem zavoda Knjižnica 

Mirana Jarca v letu 2022. 
(26 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 16. točki 
Kadrovske zadeve  

 
K 16.1 točki 

Predlog sklepa o imenovanju članov Občinske volilne komisije Mestne občine 
Novo mesto 

 
Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 
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Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 144 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme  
 
 

Sklep 
o imenovanju Občinske volilne komisije Mestne občine Novo mesto  

 
1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto imenuje Občinsko volilno komisijo Mestne 
občine Novo mesto v sestavi: 
 
1. predsednica:    Jerica GRDEN 
2. namestnica predsednice:  Marjetica ŽIBERT 
3. članica:    Jasna SIMČIČ 
4. namestnica članice:  Milena BARTELJ 
5. članica:    Martina Ana VRHOVNIK 
6. namestnica članice:  Magda DRAGAN 
7. član:    Robert ZIDARIČ 
8. namestnik člana:    Jože FLORIJANČIČ 
     

2. 
Mandat občinski volilni komisiji prične teči dne 19. 11. 2023 in traja štiri (4) leta. 
 

3. 
Sedež občinske volilne komisije je na sedežu Mestne občine Novo mesto, Seidlova 
cesta 1, 8000 Novo mesto.  
 

4. 
Ta sklep začne veljati takoj po sprejemu in se objavi v Dolenjskem uradnem listu.  

(26 ZA, 0 PROTI) 
 

 
 
 

K 16.2 točki 
Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega zavoda 

Gasilsko – reševalni center Novo mesto 
 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto.  
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
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Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 145 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme  
 
 

Sklep 
o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet javnega zavoda 

Gasilsko – reševalni center Novo mesto  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto  
 

i m e n u j e 
 

BOJANC Franca, 
KEKEC Bojana, 

KOS PLANTAN Jasno 
 

za predstavnike Mestne občine Novo mesto 
v Svet javnega zavoda Gasilsko – reševalni center Novo mesto  

za mandatno dobo štirih let.  
(24 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 16.3 točki 
Predlog sklepa o imenovanju dodatnih predstavnikov Mestne občine Novo mesto v 

svet zavoda Javnega lekarniškega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto 
 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 146 
 

Sklep 
o imenovanju dodatnih predstavnikov Mestne občine Novo mesto 

v Svet zavoda Javnega lekarniškega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
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i m e n u j e 

 
Natašo FINK in 

Urško KOVAČIČ  
za dodatni predstavnici Mestne občine Novo mesto v svet zavoda 

Javnega lekarniškega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto. 
 

Mandat članic traja do 8. 5. 2024.  
(24 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 16.4 točki 
Predlog sklepa o imenovanju kandidatov za predstavnike javnosti v senatih za 

reševanje pritožb zoper delo policistov 
 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 147 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme  
 
 

S k l e p  
o imenovanju kandidatov za predstavnike javnosti v senatih za reševanje pritožb 

zoper delo policistov  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto  
 

i m e n u j e 
 

Ano BILBIJA ter 
dr. Jano BOLTA SAJE 

  
za kandidatki za predstavnici javnosti  

v senatih za reševanje pritožb zoper delo policistov  
 za obdobje štirih let z možnostjo ponovnega imenovanja. 

(24 ZA, 0 PROTI) 
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K 17. točki 
                                                          Poročilo župana 

 
Poročilo o aktivnostih župana je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto 
pred sejo.  
 
Ustno poročilo pri tej točki je na seji podal župan, mag. Gregor Macedoni.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 

 
seznanil 

s poročilom župana o realizaciji sklepov občinskega sveta in aktivnostih  
Mestne občine Novo mesto. 

 
 
 
 

K 18. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

 
I.  

Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in 
članov Občinskega sveta, podane na 7. seji Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto: 
 

vprašanja in pobude: 
 
902-0008/2023-79 Vprašanje glede predvidene količine najemnih stanovanj za invalide 
902-0008/2023-80 
 

Stanovanjskemu programu Novega mesta do 2030 naj se doda tudi 
vse predloge prejete v okviru javne razprave 

902-0008/2023-81 Pobuda za ureditev težav pri izposoji koles GONM 
902-0008/2023-82 Kartica Sitium 
902-0008/2023-83 Poenotenje znaka oz. hitrosti pri vstopu v center Novega mesta 
902-0008/2023-84 
 

Delež občine pri financiranju storitev programov za šolske in 
predšolske otroke 

902-0008/2023-85 Pravna vzdržnost vnaprejšnje opredelitve glede hrupa 
902-0008/2023-86 
 

Pobuda, da se Pisarna lokalne blaginje poveže z Območnim 
združenjem Rdečega križa 

902-0008/2023-87 
 

Zbiranje podpisov za spremembo zakonodaje s ciljem reševanja 
problematike otrok iz težavnih socialnih okolij 

902-0008/2023-88 Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča 
902-0008/2023-89 Športno rekreativni park  
902-0008/2023-90 Optično omrežje v sklopu projekta Rune 
902-0008/2023-91 Varstvo otrok s posebnimi potrebami med počitnicami 
902-0008/2023-92 Odvoz smeti na podeželju 
902-0008/2023-93 Obnova vodovoda Gorenje Kronovo 
902-0008/2023-94 
 

Pobuda županu, da se v najhitrejšem možnem času sanira močan 
pogost smrad po fekalijah, ki ga je čutiti od nove Kandijske brvi 
nizvodno po reki Krki  

902-0008/2023-95 
 

Pobuda županu, da se v najhitrejšem možnem času sanira močan 
pogost smrad po fekalijah, ki ga je čutiti v bližini spomenika Leonu 
Štuklja 

902-0008/2023-96 Realizacija svetniških pobud – klopi ob Levičnikovi cesti 
902-0008/2023-97 Spomenik NOB, Glavni trg, NM 
902-0008/2023-98 Nevarna brv čez Krko 
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902-0008/2023-99 Župančičevo sprehajališče - strašljiv in nevaren objekt 
902-0008/2023-100 Proslava 120 let vodovoda 
902-0008/2023-101 Jaški na cesti ob stadionu Portoval 
902-0008/2023-102 Vodovodno omrežje Gorenje Kamenje - Kamenska gora 
902-0008/2023-103 Dve nove brvi in njuna povezljivost 
902-0008/2023-104 Dostop do Zdravstvenega doma za gibalno ovirane 
 

II. 
 

Članice in člani Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto so na 8. seji Občinskega sveta dne, 
5. 10. 2023 podali naslednja vprašanja in pobude:  
 

1. 

Jiří Volt 
902-0030/2023-105 
(ustna pobuda) 

Neustrezno ravnanje pri sposojanju koles GO NM  
V Novem mestu ravnanje s kolesi GO NM, ki si jih sposojajo 
uporabniki, ni ustrezno. V popoldanskem času se mladina s 
sposojenimi kolesi vozi zelo grdo, vozijo se čez robnike in posledično 
kolesa niso v dobrem stanju, zato pobuda, da občinski inšpektorat 
poostri nadzor z namenom, da ne prihaja do uničevanja teh koles. 
 

2. 

Jiří Volt 
902-0030/2023-106 
(ustna pohvala) 

Pohvala organizatorju novomeškega polmaratona 
Pohvala organizatorjem novomeškega polmaratona. Odlična 
prireditev z lepim vremenom. Izrazil zadovoljstvo, da se je v tekaško 
traso vključilo tudi novo novomeško Štukljevo brv. 
 

3. 

Jiří Volt 
902-0030/2023-107 
(ustno vprašanje) 

Vprašanje, ali je Komisija za statut in poslovnik obravnavala 
njegovo pobudo 
Vprašanje, ali se je na Komisiji za statut in poslovnik obravnavala 
njegova pobuda, da se točki pobude in vprašanja dodajo tudi pohvale. 
 

4. 

Matjaž Pavlin 
902-0030/2023-108 
(ustna pohvala) 

Pohvala Komunali Novo mesto 
Na prejšnji seji je omenil pereč problem zabojnikov in neurejenih mest 
za zabojnike, predvsem število in pogostost odvažanja. Na Komunali 
Novo mesto so bili zelo odzivni in danes je v njihovi KS povsem 
drugačna slika, kraj je lep in z urejenimi ekološkimi otoki še lepši. Zato 
pohvala Komunali Novo mesto.  
 

5. 

mag. Adolf Zupan 
902-0030/2023-109 
(ustna pobuda) 

Pobuda za reševanje pregostega prometa iz Dolenjske proti 
Ljubljani 
Pobuda, da župan in sodelavci zahtevajo od države, da enakovredno 
začne reševati pregost promet tudi z Dolenjske smeri po avtocesti. 
Govori se le o primorski in štajerski avtocesti, ampak tudi iz Dolenjske 
se promet zaustavi pri Grosupljem. Zadnji smo dobili avtocesto, 
nimamo vzporedne ceste, slaba je tudi železniška povezava. Po 
napovedih naj bi se odpirala t. i. vrata za Bosno in Srbijo pri vstopu v 
EU, zato pobuda, da se župani organizirajo in se pripravi ustrezna in 
pravočasna dokumentacija. 
 

6. 

mag. Adolf Zupan 
902-00030/2023-110 
(ustna pobuda) 

Pobuda, da se v projekte vključijo tudi krajinski arhitekti 
V njihovi KS se je končal projekt obnove Ragovske ulice in Jakčeve 
ulice. Pridobivajo se zemljišča, kar je zelo težko. Pripravlja se projekt 
za Ulico Marjana Kozine. Vse lepo poteka, ampak s ciljem še bolj 
urejenega in lepega mesta pobuda, da se pri izdelavi škarp in kamnitih 
opor pri izdelavi projektov vključi tudi krajinske arhitekte. To sicer 
nekoliko več stane, ampak v izogib betonski škarpi v Ločni bi to bilo 
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potrebno narediti. Zato pobuda, da se vključi v projekte v mestu in 
izven tudi krajinske arhitekte z namenom še lepšega mesta. 
 

7. 

Andrej Kastrevec 
902-0030/2023-111 
(ustno vprašanje) 

Majhna realizacija črpanja Evropskih sredstev 
V polletnem poročilu o izvajanju proračuna je opazil realizacijo črpanja 
evropskih sredstev, ki je skoraj na nuli. Zanima ga, zakaj je tako in kaj 
je razlog majhnemu koriščenju Evropskih sredstev. Vprašanje, zakaj 
pri taki investiciji, kot je bazen, občina pri pridobivanju sredstev ni bila 
uspešna ne na državnem ne na evropskem nivoju. Vprašanje, zakaj 
se ni uspelo pridobiti teh sredstev. 
 

8. 

Andrej Kastrevec 
902-0030/2023-112 
(ustno vprašanje) 

Postopek za pridobitev naslova na Seidlovi cesti 1 
Kar nekaj Romov ima stalno prebivališče prijavljeno na Seidlovi cesti 
1, torej na sedežu Mestne občine Novo mesto, dejansko pa živijo v 
drugih občinah. Kakšni so postopki, da se lahko nekdo prijavi na 
naslovu Seidlova cesta 1 in kakšne so potem administrativne in 
finančne posledice za Mestno občino Novo mesto, če ima zelo veliko 
Romov tam prijavljeno bivališče. 
 
Na vprašanje je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 
mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

9. 

Andrej Kastrevec  
902-0030/2023-113 
(ustno vprašanje oz. 
pobuda) 

Zavod Olimpijski center 
V medijih je zasledil, da se pojavlja naziv direktorica Olimpijskega 
centra. Vprašanje, ali je ta oseba res direktorica Olimpijskega centra. 
Vprašanje, ali bi glede na obstoječi obseg dela Olimpijskega centra 
bilo smiselno v bodoče ustanoviti zavod Olimpijski center oz. 
vprašanje, ali je ta oseba samo zaposlena na Zavodu Novo mesto. 
 

10. 

Tomaž Levičar 
902-0030/2023-114 
(ustna in pisna 
pobuda) 

Košnja Kozinovega vinograda in prenova zidanice 
Novomeška občina je lastnik Kozinove zidanice na Trški gori, kakor 
tudi večjega vinograda ob njej. Vinograd je bil v letu 2022 skoraj v 
celoti izkrčen, sedaj pa se zarašča, prostor ni vzdrževan. 
Nevzdrževana vinogradniška površina ni le neprimerna za območje 
kmetijstva in kulturne dediščine in za prostor dela slavnega 
slovenskega skladatelja, pač pa je predvsem neprimeren način 
gospodarjenja v vinogradniških območjih in seveda neprijetna očem 
obiskovalcev turistične cone Trška gora. 
Predlagam, da občina izvede nujno košnjo vinograda in površino 
umesti tudi v program rednega vzdrževanja mestnih zelenih površin.  
Obenem je smiselno preveriti pripravljenost Društva vinogradnikov 
Trška gora, ki je, če sem prav seznanjen, v preteklem času občini že 
nakazalo interes, da bi prevzelo vzdrževanje oziroma oskrbo 
prenovljenega Kozinovega vinograda, ki bi mogel biti do studenca pod 
vinogradom deloma tudi parkovno urejen. 
Prosim tudi za informacijo, kako se razvija projekt prenove zidanice, 
ki bi naj, kakor je bilo sporočano v preteklosti, postala umetniška 
rezidenca, prostor glasbenih in ostalih kulturnih dogodkov ipd.  

 

11. 

Tomaž Levičar 
902-0030/2023-115 
(ustna in pisna 
pobuda) 

Kadri Vrtca Pedenjped 
Seznanjeni smo, da je novomeški vrtec Pedenjped v zadnjih mesecih 
zapustilo preko 20 zaposlenih, pretežno strokovnih delavk – 
vzgojiteljic, pomočnic vzgojiteljic. S tem se je bistveno spremenila 
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kadrovska situacija v organizaciji, ki ima lahko pomembne vplive na 
kvaliteto dela z otroci v vrtcih. 
Prosim za natančne podatke o kadrovski situaciji v vrtcu, oceno vpliva 
situacije na kvaliteto storitve, razloge za znaten kadrovski osip, kakor 
tudi za morebitne predvidene ukrepe, da se situacija ne bi poglabljala, 
pač pa izboljšala.   

 

12. 

Tomaž Levičar 
902-0030/2023-116 
(ustna in pisna 
pobuda) 

Otroško igrišče ob gradu Grm 
Za območje gradu Grm je v veljavi Občinski podrobni prostorski načrt 
grad Grm. Načrt med ostalim opredeluje tudi način urejanja okolice 
gradu, kjer sta načrtovani tudi dve otroški igrišči. Glede na to, da je 
grad Grm eden osrednjih kulturnih spomenikov Novega mesta in da 
je območje gradu že danes dobro obiskano, manjka pa mu atraktivnih 
vsebin, tudi za otroke, predlagam, da občina prične s postopnim 
urejanjem tega predela, katerega prvi korak predlagam, da je ureditev 
otroškega igrišča na zahodnem delu območja.  
Izsek iz OPPN:  
https://novomesto.si/mma/6__prikaz_ureditvene_situacije/2120/  

 

13, 

Tomaž Levičar 
902-0030/2023-117 
(ustna in pisna 
pobuda) 

Skupnostne elektrarne za občane 
Novomeška občina aktivno pristopa k izgradnji sončnih elektrarn za 
zagotavljanje lastne energetske samooskrbe. Gospodinjstva te 
potrebe trenutno rešujejo individualno, na lastnih stavbah, kar ima tudi 
nekatere neželene posledice, ena od katerih je tudi negativen vpliv na 
podobo mestne krajine. 
Predlagam, da novomeška občina preveri tudi interes občanov za 
izgradnjo skupnostnih elektrarn za občane, na način, da bi v 
sodelovanju med občino, občani in morebiti industrijo, ki ima na 
razpolago velike strešne površine, izvedli skupnostne sončne 
elektrarne. Investitorji bi bili občani, občina pa koordinator aktivnosti. 
Pri zadevi je vloga občine smiselna, ker ima ustrezno znanje in 
organizacijske zmožnosti, da projekt, če bo zanj izkazan interes, 
privede do zaključka in vzpostavi kvaliteten vzorec za naprej. 

 

14. 

Silvo Mesojedec 
902-0030/2023-118 
(ustna pobuda) 

Nezadovoljstvo z odgovorom s prejšnje seje, št. 902-0027/2023-
88 glede nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 
Navezal bi se na pobudo iz prejšnje seje glede nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča, da se črtata postavki telefonsko in 
plinovodno omrežje. V odgovoru glede telefonskega omrežja je bilo 
napisano, da je prišlo do večjih tehnoloških sprememb. Zanima ga, 
kakšen je bil investicijski vložek občine, da obračunava glede tega 
nadomestilo. Glede plinovodnega omrežja ga je še bolj zmotil 
odgovor. Očitno občina ne spremlja dobro evropske usmeritve in 
posledično tudi državne. V članku SIOLa z dne 11. 9. 2023 je bilo 
navedeno, da je do konca tedna v javni obravnavi osnutek zakona o 
energetski politiki, zato pobuda, da se naj ne zavaja ljudi, če bo 
uveljavljena prepoved uporabe plinskega ogrevanja.  
 

15.  

Silvo Mesojedec 
902-0030/2023-119 
(ustna pobuda) 

Pismo Marka Stojanoviča županu 
Na prejšnji seji podal vprašanje glede romske problematike. 
Evidentno je, da vladajoča koalicija ne želi videti težav v jugovzhodni 
Sloveniji in temu primerno tudi zavrača predloge 11 županov. Meni, 
da je tudi lokalna politika povsem zatajila na tem področju. 
Zapostavljena je KS Bučna vas. Opozoril je na pismo oz. pobudo 

https://novomesto.si/mma/6__prikaz_ureditvene_situacije/2120/
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Marka Stojanoviča, naslovljeno na župana in na katerega ni dobil 
odgovora. Pobuda, da se takim željam, kot so navedene v pismu 
županu, prisluhne. Vse Rome se namreč meče v isti koš in se ne 
prisluhne takim, ki si želijo drugačnega življenja. 
 
Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 
mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

16. 

Silvo Mesojedec 
902-0030/2023-120 
(ustna pobuda) 

Ureditev brežine ob Levičnikovi cesti 
Pobuda za ureditev brežine ob Levičnikovi cesti. Vsako leto spremlja, 
kako se hitrorastoče akacije strojno podirajo in mulčijo. Pobuda, da se 
to uredi drugače, da se zasadi plazeče grmovje in se s tem mogoče 
prihranijo stroški. 
 

17. 

Silvo Mesojedec 
902-0030/2023-121 
(ustno vprašanje in 
pobuda) 

Zahodna obvoznica Novega mesta 
Vprašanje, kako je s časovnico izgradnje zahodne obvoznice.  Glede 
na težave ter katastrofalen promet bi bilo potrebno pospešiti izgradnjo 
zahodne, kot tudi vzhodne obvoznice. 
  

18. 

Slavko Matko 
902-0030/2023-122 
(ustna pobuda) 

Celostna ureditev območja Gorjanci 
Gre za pobudo s strani KS glede problematike pohodništva na 
Gorjancih,  parkirišča, kolesarstva, oznak, turističnih tabel, 
smerokazov, nočnih sprehodov z baterijami itd. Pri Šumečem potoku 
je 20 parkirnih mest, ostalo pa se parkira na črno. Vhod v gozd je 
dobro označen s strani planinskega društva in lepo markiran, višje v 
gozdu pa vsak hodi po svoje. Parkirišče je tudi pri cerkvi, ki je bilo 
narejeno pred leti, za kar gre zahvala MO NM. To parkirišče 
uporabljajo krajani glede njihovih prireditev, obiskovalci Gorjancev pa 
ga ne uporabljajo. Do Krvavega kamna se parkira ob cesti, nato pa 
vsak od avta po gozdu hod po svoje. Poti za izvlek lesa so 
zaparkirane, ker vsi parkirajo avtomobile ob cesti, policija pa ne 
ukrepa. Pohodniki se ne držijo markacij, pojavili pa so se tudi gorski 
kolesarji. Vsi bi radi imeli neke ekstremne športe, poti kolesarjev in 
pohodnikov pa se križajo. Potrebno je doseči nek kompromis. 
Problematični so tudi skupni lovi lovcev, kjer lahko pride lahko do 
nesreče. Na poti ni smerokazov, ni turistične table za Gorjance ali za 
Gospodično, niti za parkirišče pri cerkvi, Šumeči potok itd. Poklical je 
Direkcijo RS za ceste in pravijo, da znaki so, a jih ni. Predlagajo, da 
se izdela elaborat in da bo država pokrila stroške turističnih znakov. 
Krajevna skupnosti želi poenotiti table, a se postavlja vprašanje, kdo 
bo plačal elaborat. S strani občine so sporočili, da naj plača elaborat 
KS. KS predlaga občini, da se naj sestanejo vsi udeleženci, 
uporabniki, lastniki zemljišč in da se vzpostavi nek red. Občina naj 
imenuje predstavnika, ki se bo sestal s KS, da se vzpostavi nek red. 
 
Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine Novo 
mesto, mag. Gregor Macedoni. 
 

19. 

Dr. Vida Čadonič 
Špelič 
902-0027/2023-123 
(ustna pobuda) 

Pobuda za objavo članka v lokalnem glasilu glede vložitve in 
zavrnitve predlogov zakonov 11 županov 
Klofuta demokraciji, kajti deset poslancev koalicije si je upalo zavrniti 
pobudo 11 županov in več kot 31.000 ljudi, ki so želeli spremembo. 
To je klofuta civilni družbi, ki si želi prehod na boljše. Zato pobuda, da 
se predlaga uredniku lokalnega časopisa, ki pride v vsako hišo, da na 
to temo naredi prispevek in da z imeni in priimki poslank in poslancev 
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napiše kdo je včeraj zavrnil demokracijo. To se mora vedeti, saj se je 
s tem zaključila dolga pot, s tem je bilo tudi veliko dela. Osebno je 
poskušala prepričati poslanke in poslance, da če jih ne morejo 
podpreti, naj predloga vsaj ne zavrnejo, česar pa niso zmogli. Država 
je naredila zelo veliko napako. 
 

20. 

Žiga Papež 
902-0030/2023-124 
(ustna in pisna 
pobuda) 

Urejeno parkirišče (zaustavljališče) ob reki Krki 
Pobuda, da Mestna občina Novo mesto pristopi k načrtovanju 
prostora za zaustavljanje avtomobilov ter s pomolom za spuščanje in 
dvigovanje plovil v reko Krko ter izvedbo zgodaj spomladi in začetek 
uporabe prostora poleti v letu 2024. 
1. Trajnostna urbana strategija Novo mesto 2030 do leta 2030 določa 
štiri prednostne usmeritve za urbani razvoj, med njimi usmeritev Novo 
Zeleno Mesto, v okviru katere je določenih več ukrepov. Pomemben 
je ukrep II.5.3 »Obvodni prostor«, ki se nanaša na razvoj območja ob 
Krki, Težki Vodi, Bršljinskemu potoku in Šajserju. Z ukrepom je 
predvidena: Ureditev sprehajalnih poti, Ureditev kopališč in piknik 
prostorov ter prostorov za druženje različnih starostnih skupin, 
Ohranitev biotske  raznovrstnosti, Oživljanje mestnega dogajanja ob 
reki Krki z vodotoki in Ureditev čolnarn in vstopno-izstopnih mest za 
plovila na reki Krki. 
2. Glede na odgovor OU na svetniško pobudo 900-18/2020–299 
Ureditev nabrežja Krke za urbano preživljanje prostega časa z dne 
12. 11. 2020, svetnice Maje Žunič Fabjančič podajam predlog za 
uresničitev projekta: Urejeno parkirišče (zaustavljališče) ob reki Krki 
kjer bi lahko obiskovalci z avtomobili v miru ustavili in razložili svoje 
plavajoče zadeve, jih napihnili, pregledali in opremili ter spustili v vodo 
in se z njimi spustili po reki Krki.  
Kot primerna lokacija se kaže trenutno devastirana lokacija ob izlivu 
Bršljinskega potoka oz. Bezgavca v reko Krko, kjer je danes 
neurejena bankina oz. peščeno parkirišče, za ureditev  v prihodnosti 
pa so aktualne še nekatere druge lokacije opredeljene v odloku in ki 
omogočajo plutje vse do vasi Zaloga oz. navzdol vse do jezu pri 
Ragov logu.  
Zgoraj navedena lokacija v izteku Medičeve ulice je opredeljena tudi 
v Odloku o določitvi plovbnega režima na odseku reke Krke v Novem 
mestu (DUL št. 2/2021) 
https://www.novomesto.si/mma/dul_2021_02/2021020412043516/ in 
je opredeljena kot pristanišče za plovila brez motornega pogona. 
Za ureditev prostora, ki se naj najprej arhitekturno izriše in umesti je 
potrebno izvesti: 

• podaljša se ureditev Medičeve ulice, ali izvede prej 
obračališče in uredi parkirišče za 5-10 avtomobilov, 

• celotna površina se izravna v smislu minimalnega naklona 
proti reki Krki, 

• povezljivost prostora z obstoječo kolesarsko potjo in pešpotjo 
Župančičevo sprehajališče, 

• premični pomol iz kompozitnih materialov, ki se dviguje glede 
na vodostaj in primeren za spustitev in dvigovanje plovil v vodo 
– primer Špica v Ljubljani 

https://www.atelierarhitekti.si/ureditev-sirsega-obmocja-spice/ , 

https://www.novomesto.si/mma/dul_2021_02/2021020412043516/
https://www.atelierarhitekti.si/ureditev-sirsega-obmocja-spice/
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• na enem delu prostora se nasujejo kamni (prod) za sedenje, 
pripravo plovil, morebiten počitek in na enem delu je zasajena 
trava na kateri je primerno poležati in se spočiti, 

• umestitev nekaj klopi z naslonom ter mizami (2-3×), 
• zasadi se nekaj primernih vrst dreves, ki bi nudila čez nekaj let 

poleti senco, 
• za večerno varnost je potrebno namestiti senzorske LED luči 

za osvetlitev, ki se prižgejo pri gibanju in tudi kamera, ki 
zagotavlja varnost oz. preprečitev vandalizma, 

• info tabla o reki Krki, do kje se lahko pluje, kje so jezovi, ostali 
izstopi iz reke, itd, 

• stojalo za priklenitev koles. 
Prilagam tudi tloris lokacije pri izlivu potoka Bezgavec, izvedbo 
pomola Koseški Bajer v Ljubljani, pomol ter ureditev parka na Špici v 
Ljubljani. 

 

21. 

Žiga Papež 
902-0030/2023-125 
(ustna pobuda) 

Pobuda za vzpostavitev Centra za duševno zdravje za otroke in 
mladostnike ter za odrasle v Novem mestu 
Smo edina regija v Sloveniji, ki vsaj enega od teh centrov nima. Že 
dve leti imamo rezervirana sredstva na Zavodu za zdravstveno 
zavarovanje Slovenije. V Zdravstvenem domu Novo mesto si želijo 
vzpostaviti ta dva centra, žal pa po besedah vodstva ne dobijo 
ustreznih kadrov. MO NM je že večkrat jasno izrazila svojo podporo 
duševnemu zdravju. Pohvala tudi podžupanji Sari Tomšič, ki je 
aktivna na tem področju. Ta projekt se kar ne premakne že nekaj let 
in bi bilo smiselno, da se vloži vse napore, da se ta zadeva uredi. 
 

22. 

Žiga Papež 
902-0030/2023-126 
(ustna pobuda) 

Pobuda za pomoč Slavku Matku pri urejanju območja na 
Gorjancih 
V kolikor v KS Gabrje potrebujejo pomoč  glede urejanja območja 
Gorjancev je pripravljen pomagati. 
 

23. 

Marko dvornik 
902-0030/2023-127 
(pisna pobuda) 

Prometna ureditev in umestitev naselja Podbreznik 
Naselje Podbreznik je prometno neustrezno označeno oz. sploh ni 
označeno. Vsa naselja v MO NM so bodisi prometno umeščena v 
območje prometne krajevne table "Novo mesto", bodisi v območje 
prometne krajevne table z imenom svojega naselja. Za Podbreznik to 
ne velja, saj ni umeščena niti v območje Novega mesta niti v lastno 
prometno krajevno območje. Na vzhodu naselja se območje Novega 
mesta konča pri vojašnici (KS Bršljin), na zahodu pa je prva krajevna 
oznaka naselje Prečna oz. Češča vas. V vmesnem prostoru, kjer se 
nahaja naselje, pa oznak ni. Prometno je na tem območju samo znak 
za omejitev hitrosti (50km/h).  
Pobuda: Glede na to, da naselje Podbreznik po PISO spada v 
katastrsko naselje "Novo mesto", predlagam, da se to območje tudi 
prometno umesti v "Novo mesto" z ustrezno rešitvijo (npr. postavitev 
table Novo mesto na začetek in konec naselja, bodisi prestavitev table 
izpred vojašnice k tabli Češča vas, ipd.). PISO:  
https://www.geoprostor.net/piso/ewmap.asp?obcina=novo_mesto&c
x=511222.15&cy=74257.06&CS=D96&scale=2&catprj=piso.novo_m
esto_rpe&bckcat=piso.base_tile_hv&ovllys=000000000000&dkn_se
arch_ko=1447&dkn_search_parcela=2223/5&defaultuser=true 

 

https://www.geoprostor.net/piso/ewmap.asp?obcina=novo_mesto&cx=511222.15&cy=74257.06&CS=D96&scale=2&catprj=piso.novo_mesto_rpe&bckcat=piso.base_tile_hv&ovllys=000000000000&dkn_search_ko=1447&dkn_search_parcela=2223/5&defaultuser=true
https://www.geoprostor.net/piso/ewmap.asp?obcina=novo_mesto&cx=511222.15&cy=74257.06&CS=D96&scale=2&catprj=piso.novo_mesto_rpe&bckcat=piso.base_tile_hv&ovllys=000000000000&dkn_search_ko=1447&dkn_search_parcela=2223/5&defaultuser=true
https://www.geoprostor.net/piso/ewmap.asp?obcina=novo_mesto&cx=511222.15&cy=74257.06&CS=D96&scale=2&catprj=piso.novo_mesto_rpe&bckcat=piso.base_tile_hv&ovllys=000000000000&dkn_search_ko=1447&dkn_search_parcela=2223/5&defaultuser=true
https://www.geoprostor.net/piso/ewmap.asp?obcina=novo_mesto&cx=511222.15&cy=74257.06&CS=D96&scale=2&catprj=piso.novo_mesto_rpe&bckcat=piso.base_tile_hv&ovllys=000000000000&dkn_search_ko=1447&dkn_search_parcela=2223/5&defaultuser=true
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24. 

Maja Žunič 
Fabjančič 
902-0030/2023-128 
(pisna pobuda) 

Pobuda za ureditev kolesarske poti oz. povezave Boričevo - 
Srebrniče 
Z namenom boljše kolesarske povezljivosti Novega mesta podajam 
pobudo, da se od parkirišča pri pokopališču Srebrniče do vasi 
Boričevo skozi gozd uredi kolesarska pot in poveže Šmihel in ostala 
naselja južnega dela Novega mesta s pokopališčem oz. zahodnim 
delom mesta in naprej po obstoječih poteh. 
Uporabi se lahko trasa tekaške poti, ki je pozimi namenjena za tek na 
smučeh. 

 

25. 

Maja Žunič 
Fabjančič 
902-0030/2023-129 
(pisna pobuda) 

Ureditev dostopa za pohodnike in kolesarje do mostu proti in iz 
gozda Ragov log 
Dostop na Ragovski most iz Jerebove ulice je precej neuporaben za 
invalide, kolesarje, starejše, otroške vozičke ipd. 
Dajem pobudo, da se uredi klančina, na eni strani, z manjšim 
naklonom (trenutno je prestrm, preozek in s tem prenevaren za 
resnejšo uporabo) ter da se odstrani v sredino umeščeno ulično 
razsvetljavo in se jo umesti ob strani. Na drugi strani dostopa se 
uredijo ožje stopnice. Vmes se lahko postavi ograja. 
S tem bi bil omogočen funkcionalen in varen dostop za vse zgoraj 
naštete. 

 

26. 

Maja Žunič 
Fabjančič 
902-0030/2023-130 
(pisna pobuda) 

Pobuda za ureditev igrišča za otroke v gozdu  
Mestna občina Novo mesto ima v večjem delu mesta veliko površin, 
ki so namenjene za otroška igrišča. S tem je veliko prostora v mestu 
na nek način degradiranega saj igrišča niso množično uporabljana in 
tudi igrala s časom propadajo in se prepočasi nadomeščajo z dragimi 
novimi. 
Podajam pobudo, da se v GOZDU Portoval, na občinskem zemljišču, 
uredi otroško igrišče v velikosti minimalno 10.000 m2, ograjeno z 
ograjo in v katerem so umeščena lesena impregnirana igrala za 
otroke ter ostala urbana oprema, kot so klopi in koši za smeti. 
Teren igrišča za otroke naj bo čim bolj razgiban in brez urejenih poti, 
kajti namen tega igrišča je spoznavanje igranja in spoznavane novega 
habitata, ki je za otroke lahko tudi terapevtsko. 
Ograja naj ima minimalno dva vhoda/izhoda in varovalo proti 
odpiranju. Ob oz. v igrišču naj bo umeščeno stojalo za parkiranje 
koles. Ob načrtovanju igrišča naj se vzame v obzir, da naj bo 
umeščeno blizu nove kolesarske in pešpoti.  
Podobni primeri otroških igrišč v gozdu že obstajajo in so primer res 
dobre prakse. 
Taka igrišča je potrebno vzdrževati v smislu nepoškodovane ograje, 
sekanja in košenja podrasti, pregledavanja dotrajanosti igral, 
vandalizem, praznjenje košev za smeti. Drevesa v takem igrišču se 
ne podirajo ampak urejajo z vidika sekanja suhih vej. 
Teren mora biti čim bolj razgiban in ne raven, umesti se lahko 
mostičke preko naravnih lukenj, naredijo se tuneli, umestijo gugalnice, 
hiške in tobogani. 

 
 

Župan je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  
 
Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto ter vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje.  
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Župan je sejo zaključil ob 18.59 uri.  
 
Seja je tonsko posneta. 
 
 
Zapisala:         
Maja Gorenc,                                                                                 Mag. Gregor Macedoni, 
višja svetovalka                                                                                          župan 
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